
 

 

 

БАШТАНСЬКА  МІСЬКА РАДА  

БАШТАНСЬКОГО  РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л 

від 22 липня 2021 року № 12   

м. Баштанка 

 ХІІ  сесія  восьмого   скликання 

Місце проведення: зал засідань міської 
ради 

Час 10.00 год. 
                                                                         

Всього  обрано  депутатів – 26 

Присутні  на  сесії  міської  ради – 22 (протокол реєстраційного голосування додається). 
       

Головуючий на сесії –   Олександр БЕРЕГОВИЙ, міський голова.    

   

Дванадцята сесія готувалася у відповідності до Закону України «Про доступ до 
публічної інформації». Проєкти рішень органу місцевого самоврядування, яким є 
Баштанська міська рада, розроблені відповідними розпорядниками, інформація 
оприлюднена на офіційному сайті Баштанської міської ради. Проєкти рішень були 
ретельно розглянуті на двох спільних засіданнях постійних комісій. Усі пропозиції та 
рекомендації враховано. 
     Окрім цього, депутати також отримали проєкти рішень на руки на паперових носіях.  
 

В роботі сесії взяли участь: 

- ЄВДОЩЕНКО Світлана Вікторівна – заступник міського голови з питань 
діяльності виконавчих органів ради; 

- КОНОНЕНКО Лариса Анатоліївна – керуюча справами виконавчого комітету; 
- ДЕРЕВʼЯНКО Максим Сергійович - начальник відділу освіти, молоді та спорту; 

- ГОРДІЄНКО Наталія Володимирівна – начальник служби у справах дітей; 
- ІЛЬЧУК В'ячеслав Анатолійович – директор КП «Добробут»; 
- СИРИЦЯ Леонід Миколайович – головний архітектор Баштанської ТГ; 
- Працівники виконавчого апарату міської ради; 
- Олександр ОПЕНЬЧУК, заявник; 
- Олександр ЯКИМЕНКО, директор СТОВ «Світоч», заявник. 

 

    Головуючий на сесії Олександр БЕРЕГОВИЙ, міський голова запропонував 

депутатам провести реєстраційне голосування. 
 

Проведено реєстраційне голосування. 
Зареєструвались 22 депутата та міський голова. 

 

       Згідно з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», сесія міської  ради  є  повноважною, якщо  в  її  пленарному засіданні  бере  
участь  більше  половини  депутатів  від  загального  складу  ради. Міський голова 
оголосив про відкриття сесії. 

      

 (Лунає  Державний  Гімн  України) 
   



        Головуючий на сесії запропонував обрати секретаріат у кількості трьох депутатів: 
 

ГРИНЕНКО Тетяна Вікторівна, від політичної партії «Європейська солідарність», 
ЖИГАЛКІН Петро Іванович, від політичної партії «Наш край», 
КОВТУН Марина Олександрівна, від політичної партії «Слуга народу». 
    

Міська рада затвердила склад секретаріату. 
Підсумки голосування: 
 «ЗА» -23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 
 

        Також, головуючий на сесії вніс пропозицію обрати лічильну комісію у кількості 
трьох депутатів: 
 

ЗАБОЛОТНЯ Лідія Іванівна, від політичної партії ВО «Батьківщина», 

ЖЕЛЄЗНИЙ Олександр Вікторович, від політичної партії «Опозиційна платформа ЗА 
ЖИТТЯ», 
МАЙДАНОВ Віктор Володимирович, від політичної партії «Слуга народу». 
 

Міська рада затвердила склад лічильної комісії.                                   
 Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 
 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ оголосив порядок 
денний дванадцятої сесії міської ради і запропонував проголосувати за його 
затвердження в цілому. 
Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ 

дванадцятої    сесії міської ради  восьмого скликання 

 

1. Про хід виконання Програми розвитку освіти Баштанської міської ради на 
2017-2021 роки, затвердженої рішенням міської ради від 25 травня 2017 року  № 1. 

Інформує: Максим ДЕРЕВʼЯНКО, начальник відділу освіти, молоді 
та спорту  

2. Про звіти старост старостинських округів Баштанської міської ради. 
Інформують: Старости  старостинських округів міської ради   

3. Про внесення змін до рішення міської ради від 15 грудня 2020 р. № 6 «Про 
затвердження Положення про старосту Баштанської об'єднаної територіальної 
громади». 

Інформує: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради  

4. Про внесення змін до рішення міської ради восьмого скликання, від 23.12.2020 
року №16 «Про затвердження структури та штатної чисельності апарату і 
виконавчого комітету Баштанської міської ради на 2021 рік». 

Інформує: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради  

5. Про дострокове припинення повноважень керуючої справами виконавчого 
комітету Баштанської міської ради Кононенко Л.А. 

Інформує: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради  



6. Про внесення змін до персонального складу виконавчого комітету 
Баштанської міської ради восьмого скликання, затвердженого рішенням міської 
ради від 15.12.2020 №8 «Про внесення змін до рішення міської ради від 27.11.2020 №4 
«Про утворення виконавчого комітету Баштанської міської ради восьмого 
скликання та визначення його чисельності» та затвердження його персонального 
складу». 

Інформує: Олександр БЕРЕГОВИЙ, міський голова   

7. Про внесення доповнень до рішення Баштанської міської ради від 27 травня 
2021 року № 4 «Про затвердження Переліку адміністративних послуг, що надаються 
службою у справах дітей Баштанської міської ради, їх інформаційних і 
технологічних карток». 

Інформує: Наталія ГОРДІЄНКО, начальник служби у справах дітей  

8. Про затвердження плану роботи Баштанської міської ради на ІІ півріччя 2021 
року. 

Інформує: Інна ГОМЕРСЬКА, секретар міської ради   

9. Про оренду об’єктів нерухомого майна комунальної власності територіальної 
громади Баштанської міської ради. 

Інформує: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

10. Про затвердження Порядку придбання на вторинному ринку житла для 
надання в тимчасове користування внутрішньо переміщеним особам. 

Інформує: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

11. Про надання КНП «Баштанська багатопрофільна лікарня» Баштанської 
міської ради Миколаївської області дозволу на списання комунального майна. 

Інформує: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

12. Про безоплатне прийняття індивідуально визначеного майна та затвердження 
акту приймання – передачі. 

Інформує: Максим ДЕРЕВʼЯНКО, начальник відділу освіти, молоді 
та спорту  

13. Про встановлення туристичного збору на території Баштанської міської 
територіальної громади. 

Інформує: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради  

14. Про внесення змін до бюджету Баштанської міської територіальної громади на 
2021 рік. 

Інформує: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради  

15. Про затвердження Положення про загальний відділ виконавчого комітету 
Баштанської міської ради у новій редакції. 

Інформує: Любов ЗМІЄВСЬКА, начальник загального відділу    



16. Про затвердження Положення про відділ економічного розвитку та інвестицій 
виконавчого комітету Баштанської міської ради.  

17. Про встановлення заборони продажу пива (крім безалкогольного), 
алкогольних, слабоалкогольних напоїв, вин столових суб’єктами господарювання 
(крім закладів ресторанного господарства) у визначений час доби в межах 
Баштанської територіальної громади. 

Інформує: Олена КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 
економіки та торгівлі  

18. Про зміну розміру статутного капіталу комунального підприємства              
«Добробут» та затвердження нової редакції статуту комунального підприємства 
«Добробут». 

Інформує: Вячеслав ІЛЬЧУК, директор КП «ДОБРОБУТ»  

19. Про передачу майна комунальної власності Баштанської територіальної 
громади. 

Інформує: Валерій МОСІН, спеціаліст І категорії відділу 
бухгалтерського обліку та звітності  

20. Про депутатський запит депутата міської ради Віталія ГРИЦЮКА щодо 
надання дозволу міському голові на укладання договору про реалізацію майна. 

Інформує: Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради    
21. Про внесення змін до рішення міської ради від 29 серпня 2018 року №21 «Про 

створення комісії по здійсненню самоврядного контролю за використанням та 
охороною земель Баштанської ОТГ». 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

22. Про звіт про роботу відділу з питань земельних відносин та охорони 
навколишнього середовища за І півріччя 2021 року 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

23. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) в натурі меж земельних ділянок комунальної власності. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

24. Про надання дозволу на розробку проєкту із землеустрою щодо надання 
земельної ділянки у власність для ведення фермерського гносподарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

25. Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 
ділянки. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

26. Про внесення змін до рішення міської ради від 29 квітня 2021 року № 29 «Про 
дозвіл на розробку проєкту щодо відведення земельної ділянки у власність». 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Інформує: ШАФОРОСТ Наталя Григорівна, начальник відділу 
енергоменеджменту, муніципальних ініціатив та інвестицій  



27. Про затвердження технічної документації щодо відведення земельної ділянки 
у власність для ведення особистого селянського господарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

28. Про відмову в наданні дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки в оренду для ведення городництва. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

29. Про внесення змін до рішення міської ради від 27 травня 2021 року № 17 «Про 
дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки в оренду». 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

30. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою 
щодо встановлення меж земельної ділянки (паю) в натурі (на місцевості). 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

31. Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 
господарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

32. Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки. 
Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

33. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства учасникам 
бойових дій. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

34. Про внесення змін до рішення міської ради від 29 квітня 2021 року № 45 «Про 
надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства». 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

35. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

36. Про дозвіл на розробку технічної документації з землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

37. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки 
в оренду. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

38. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 
оренду. 



Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

39. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки в оренду під городництво. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

40. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки 
у власність для ведення садівництва. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

41. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення товарного 
сільськогосподарського виробництва. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

42. Про затвердження ринкової вартості та продаж земельної ділянки 
громадянину Геракову О.В.. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

43. Про затвердження ринкової вартості та продаж земельної ділянки громадянці 
Сухарь Н.К. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

44. Про погодження технічної документації. 
Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

45. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою по відведенню земельної ділянки 
в постійне користування. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

46. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

47. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність в розмірі земельної частки (паю) для ведення фермерського господарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

48. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо поділу 
земельної ділянки. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

49. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність для ведення особистого селянського господарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 



50. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

51. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

52. Про надання згоди на передачу земельної ділянки в суборенду. 
Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

53. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо 
інвентаризації земельних ділянок комунальної власності. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

54. Про затвердження проекту землеустрою відведення земельної ділянки в 
постійне користування.  

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

55. Про внесення змін до рішення міської ради від 30.07.2020 року №42 «Про 
затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність». 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

56. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність для ведення садівництва. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

57. Про внесення змін до рішення міської ради від 29 квітня 2021 року № 50 «Про 
затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність». 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

1. СЛУХАЛИ:  
Про хід виконання Програми розвитку освіти Баштанської міської ради на 2017-

2021 роки, затвердженої рішенням міської ради від 25 травня 2017 року  № 1. 
Доповідав: Максим ДЕРЕВʼЯНКО, начальник відділу освіти, молоді 

та спорту  
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 1  додається) 
 

2. СЛУХАЛИ:  
Про звіти старост старостинських округів Баштанської міської ради. 

Доповідають: Старости  старостинських округів міської ради   

 Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що в ході заслуховування та обговорення звітів старост територіальної громади 



депутатами на спільному засіданні постійних комісій було надано ряд рекомендацій щодо 
покращення роботи в напрямках декларування доходів одноосібниками, складання актів 
обстежень земельних ділянок по проблемних землекористувачах для подання до 
податкової служби, легалізації найманих працівників, надходження акцизу з продажу 
алкогольних та тютюнових виробів, тощо.  
 Окрім того, рекомендовано під час звіту за ІІ півріччя 2021 року акцентувати увагу 
саме на проблемних питаннях, озвучених депутатами, та подавати інформацію у 
зручному для сприйняття форматі.  
  

Також, у зв'язку з тим, що староста Христофорівського старостинського округу 
Лариса ХРУСТАВКА перебуває у відпустці і не змогла прозвітувати про свою роботу за І 
півріччя 2021 року, пропонується заслухати старосту на наступній сесії міської ради та 
виключити з проекту рішення пункт 8 наступного змісту: 

 

«8. Звіт старости Христофорівського старостинського округу ХРУСТАВКИ Лариси 
Володимирівни за І півріччя 2021 року взяти до відома (додається).» 

 

Головуючий на сесії міський голова поставив на голосування: 
 

Голосування за проект рішення за основу: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

 

Голосування за поправку щодо виключення пункту 8 рішення: 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

 

Голосування за проект рішення в цілому:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 2 додається) 

 

3. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 15 грудня 2020 р. № 6 «Про 
затвердження Положення про старосту Баштанської об'єднаної територіальної 
громади». 

Доповідала: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради  

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами було рекомендовано внести поправки до проекту рішення, а саме, виключити 
підпункт 2 абзацу 1 рішення в такій редакції: 

 

«2) пункт 3.1 розділу ІІІ «Повноваження старости» із Положення про старосту 
Баштанської міської територіальної громади виключити». 
 
Головуючий на сесії міський голова поставив на голосування: 
 

Голосування за проект рішення за основу: 
Підсумки голосування:  



«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

 

Голосування за поправку: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

 

Голосування за проект рішення в цілому:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 3  додається) 
 

4. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради восьмого скликання, від 23.12.2020 року 
№16 «Про затвердження структури та штатної чисельності апарату і виконавчого 
комітету Баштанської міської ради на 2021 рік». 

Доповідала: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради  

 
Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 

що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій проект 
рішення не було підтримано одноголосно. У зв'язку з чим запропоновано винести проект 
рішення на сесію для прийняття остаточного рішення. 

  
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 10, «ПРОТИ» -1, «УТРИМАЛИСЬ» -12, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення не прийнято) 

 

5. СЛУХАЛИ:  
Про дострокове припинення повноважень керуючої справами виконавчого комітету 
Баштанської міської ради Кононенко Л.А. 

Доповідала: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради  

 

Депутат міської ради Андрій КОНОНЕНКО заявив про виникнення в нього 
конфлікту інтересів, участі в обговоренні та прийнятті рішення він не братиме.  
 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 4  додається) 
 

6. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до персонального складу виконавчого комітету Баштанської 
міської ради восьмого скликання, затвердженого рішенням міської ради від 

15.12.2020 №8 «Про внесення змін до рішення міської ради від 27.11.2020 №4 «Про 
утворення виконавчого комітету Баштанської міської ради восьмого скликання та 
визначення його чисельності» та затвердження його персонального складу». 

Доповідав: Олександр БЕРЕГОВИЙ, міський голова   

Проведено голосування:  



Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 5  додається) 
 

7. СЛУХАЛИ:  
Про внесення доповнень до рішення Баштанської міської ради від 27 травня 2021 
року № 4 «Про затвердження Переліку адміністративних послуг, що надаються 
службою у справах дітей Баштанської міської ради, їх інформаційних і 
технологічних карток». 

Доповідала: Наталія ГОРДІЄНКО, начальник служби у справах дітей  
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 6  додається) 
 

8. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження плану роботи Баштанської міської ради на ІІ півріччя 2021 року. 

Доповідала: Інна ГОМЕРСЬКА, секретар міської ради   
 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 7  додається) 
 

9. СЛУХАЛИ:  
Про оренду об’єктів нерухомого майна комунальної власності територіальної 
громади Баштанської міської ради. 

Доповідав: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 8  додається) 
 

10. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Порядку придбання на вторинному ринку житла для надання в 
тимчасове користування внутрішньо переміщеним особам. 

Доповідав: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 9  додається) 
 

 

 

11. СЛУХАЛИ:  



Про надання КНП «Баштанська багатопрофільна лікарня» Баштанської міської 
ради Миколаївської області дозволу на списання комунального майна. 

Доповідав: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 10  додається) 
 

12. СЛУХАЛИ:  
Про безоплатне прийняття індивідуально визначеного майна та затвердження акту 
приймання – передачі. 

Доповідав: Максим ДЕРЕВʼЯНКО, начальник відділу освіти, молоді 
та спорту  

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 11  додається) 
 

13. СЛУХАЛИ:  
Про встановлення туристичного збору на території Баштанської міської 
територіальної громади. 

Доповідала: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради  

 
Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 

що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами було рекомендовано запросити до участі у сесії міської ради представника  
Баштанської державної податкової інспекції Баштанського управління ГУ ДФС у 
Миколаївській області з метою надання інформації про проведення роботи в напрямку 
виявлення нелегально працюючих готелів, гуртожитків, хостелів, тощо.  

 

Доповідач проінформувала, що в ході доопрацювання проекту рішення 
пропонується доповнити додаток 2 «Перелік податкових агентів, які здійснюють 
утримання туристичного збору на території Баштанської міської територіальної громади 
та його перерахування до  бюджету Баштанської міської територіальної громади» 
пунктом 5 наступного змісту: «5. ФОП Щур Богдан Іванович» 

 
Проведено голосування з урахуванням озвучених змін:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 12  додається) 
 

14. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до бюджету Баштанської міської територіальної громади на 2021 
рік. 

Доповідала: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради  



Доповідач  проінформувала про необхідність внесення додаткових змін до проекту 
рішення, а саме збільшення обсягу дохідної частини міського бюджету за рахунок обсягу 
субвенції з бюджету Інгульської сільської територіальної громади до бюджету 
Баштанської міської територіальної громади на придбання антирабічної вакцини до 
застосування особам, що зазнали укусів, подряпин, ослизнення хворими або 
підозрюваними щодо захворювання на сказ тварин КНП «Баштанська багатопрофільна 
лікарня» Баштанської міської ради Миколаївської області – 29,3 тис.грн. 
 

Проведено голосування з урахуванням змін:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 13  додається) 
 

15. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Положення про загальний відділ виконавчого комітету 
Баштанської міської ради у новій редакції. 

Доповідала: Любов ЗМІЄВСЬКА, начальник загального відділу    
 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що у зв'язку з тим, що депутатами не було підтримано проект рішення  «Про внесення 
змін до рішення міської ради восьмого скликання, від 23.12.2020 року №16 «Про 
затвердження структури та штатної чисельності апарату і виконавчого комітету 
Баштанської міської ради на 2021 рік», пропонується зняти з порядку денного даний 
проект рішення. 

 

Проведено голосування за зняття даного проекту рішення з порядку денного сесії:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

 

ВИРІШИЛИ:      (зняти з розгляду проект рішення «Про затвердження Положення про 
загальний відділ виконавчого комітету Баштанської міської ради у новій редакції») 

 

16. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Положення про відділ економічного розвитку та інвестицій 
виконавчого комітету Баштанської міської ради.  

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що у зв'язку з тим, що депутатами не було підтримано проект рішення  «Про внесення 
змін до рішення міської ради восьмого скликання, від 23.12.2020 року №16 «Про 
затвердження структури та штатної чисельності апарату і виконавчого комітету 
Баштанської міської ради на 2021 рік», пропонується зняти з порядку денного даний 
проект рішення. 

 

Проведено голосування за зняття даного проекту рішення з порядку денного сесії:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

 

ВИРІШИЛИ:      (зняти з розгляду проект рішення «Про затвердження Положення про 
загальний відділ виконавчого комітету Баштанської міської ради у новій редакції») 

Доповідала: Інна ГОМЕРСЬКА, секретар міської ради  



 

17. СЛУХАЛИ:  
Про встановлення заборони продажу пива (крім безалкогольного), алкогольних, 
слабоалкогольних напоїв, вин столових суб’єктами господарювання (крім закладів 
ресторанного господарства) у визначений час доби в межах Баштанської 
територіальної громади. 

Доповідала: Олена КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 
економіки та торгівлі  

 
Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 

що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій та у 
зв'язку з отриманням листа Державної регуляторної служби України з пропозиціями 
щодо удосконалення проекту регуляторного акту та приведення проекту рішення у 
відповідність до вимог чинного законодавства України депутатами було рекомендовано 
внести поправки до проекту рішення, а саме:  

 

- Виключити з проекту рішення пункти 2, 3  в такій редакції: 
 

«2. Встановити заборону продажу пива (крім безалкогольного), алкогольних, 
слабоалкогольних напоїв, вин столових суб’єктами господарювання (крім закладів 
ресторанного господарювання) на території Баштанської територіальної громади, в 
об’єктах торгівлі  розміщених на відстані менше, ніж 50 метрів від території дошкільних, 
загальноосвітніх навчальних закладів та спортивних шкіл. 
 

 3. Встановити заборону продажу пива (крім безалкогольного), алкогольних, 
слабоалкогольних напоїв, вин столових суб’єктами господарювання на території 
Баштанської територіальної громади щороку 01 вересня або в День першого дзвоника 
(якщо він випадає на іншу дату) та голосити його «Днем без алкоголю». 
 

- В пункті 4 виключити посилання на пункти 2,3 рішення.  
 

Головуючий на сесії міський голова поставив на голосування: 
 

Голосування за проект рішення за основу: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

 

Голосування за поправки щодо виключення з проекту рішення пунктів 2, 3: 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -3, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -5 

 

Голосування за проект рішення в цілому:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -6, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 14  додається) 
 

18. СЛУХАЛИ:  
Про зміну розміру статутного капіталу комунального підприємства              
«Добробут» та затвердження нової редакції статуту комунального підприємства 
«Добробут». 

Доповідав: В'ячеслав ІЛЬЧУК, директор КП «ДОБРОБУТ»  



 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 15  додається) 
 

19. СЛУХАЛИ:  
Про передачу майна комунальної власності Баштанської територіальної громади. 

Доповідала: Вікторія СОЛОНАР, начальник  відділу бухгалтерського 
обліку та звітності  

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 16  додається) 
 

20. СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Віталія ГРИЦЮКА щодо надання 
дозволу міському голові на укладання договору про реалізацію майна. 

Доповідав: Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради    

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій та 
враховуючи факт сплати збитків землекористувачами до міського бюджету в розмірі 
230,0 тис. грн., депутатами було підтримано пропозицію депутата міської ради Віталія 
ГРИЦЮКА щодо відкликання депутатського запиту та зняття проекту рішення з 
розгляду.  
 
Проведено голосування за зняття проекту рішення з порядку денного сесії міської ради:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

 

ВИРІШИЛИ:      (зняти з розгляду проект рішення «Про депутатський запит депутата 
міської ради Віталія ГРИЦЮКА щодо надання дозволу міському голові на укладання 
договору про реалізацію майна» у зв'язку з відкликанням запиту) 

 

21. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 29 серпня 2018 року №21 «Про 
створення комісії по здійсненню самоврядного контролю за використанням та 
охороною земель Баштанської ОТГ». 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 

що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами було рекомендовано внести поправки до додатку до проекту рішення, а саме:  
передбачити введення до складу комісії по здійсненню самоврядного контролю за 
використанням та охороною земель Баштанської ОТГ старости відповідного 
старостинського округу у разі відсутності землевпорядника. 

 

 



Головуючий на сесії міський голова поставив на голосування: 
 

Голосування за проект рішення за основу: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

 

Голосування за поправку: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

 

Голосування за проект рішення в цілому:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 17  додається) 
 

22. СЛУХАЛИ:  
Про звіт про роботу відділу з питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища за І півріччя 2021 року. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами було рекомендовано підготувати та надати депутатам переліки договорів 
оренди земельних ділянок комунальної власності. Вказана інформація надана депутатам у 

роздатковому матеріалі. 
 

ВИСТУПИЛИ: 
Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради, поцікавився як планується виконати рішення 
Миколаївського окружного адміністративного суду від 06 жовтня 2020 року 
№400/3153/20 за позовом ФГ «Безручко В.І.» до міської ради про надання дозволу на 
розробку проекту із землеустрою щодо надання земельної ділянки у власність для 
ведення фермерського господарства. Окрім того, запропонував винести на розгляд 
погоджувальної ради питання щодо розробки детальних планів територій за 
депутатськими запитами Зюзько Г.С. та Онищука В.І..  
 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 18  додається) 
 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ перед початком 
розгляду проектів рішень щодо врегулювання земельних відносин проінформував 

депутатів міської ради, що до Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» 28 
квітня 2021 року були внесені зміни. А саме, частину другу статті 59 доповнено абзацом 
другим наступного змісту: 
  

«Рішення ради щодо безоплатної передачі земельної ділянки комунальної власності у 
приватну власність (крім земельних ділянок, що перебувають у користуванні громадян, та 
випадків передачі земельної ділянки власнику розташованого на ній жилого будинку, 



іншої будівлі, споруди)  приймається не менше як двома третинами голосів депутатів 
від загального складу ради.» 

 

Тобто, частина рішень міської ради стосовно вищезазначених питань буде прийматись 
не більшістю від загального складу ради, як було раніше, а саме 2\3 голосів.  
 

23. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) в натурі меж земельних ділянок комунальної власності. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

  
Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ звернув увагу 

депутатів, що дане рішення приймається не менше як двома третинами голосів 
депутатів від загального складу ради. 

 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 19  додається) 
 

24. СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на розробку проєкту із землеустрою щодо надання земельної 
ділянки у власність для ведення фермерського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 20  додається) 
 

25. СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 

що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами не було підтримано даний проект рішення, рекомендовано винести на розгляд 
сесії міської ради для прийняття остаточного рішення. 

Окрім того, надано доручення земельному відділу направити лист заявнику щодо 
виготовлення меж земельної ділянки під спорудою, по якій можливо надати дозвіл на 
проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки. 

  
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 0, «ПРОТИ» - 12, «УТРИМАЛИСЬ» -8, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення не прийнято) 

 

 



26. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 29 квітня 2021 року № 29 «Про дозвіл 
на розробку проєкту щодо відведення земельної ділянки у власність». 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:  (рішення міської ради  № 21 додається) 
 

27. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження технічної документації щодо відведення земельної ділянки у 
власність для ведення особистого селянського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ звернув увагу 
депутатів, що дане рішення приймається не менше як двома третинами голосів 
депутатів від загального складу ради. 

 

Депутат міської ради Віктор ЛЕХ заявив про виникнення в нього конфлікту 
інтересів, участі в обговоренні та прийнятті рішення він не братиме.  

  

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами було погоджено внесення поправок до проекту рішення, а саме: доповнення 
рішення пунктами наступного змісту: 
 

«- Затвердити ПЕДЬКУ Івану Ростиславовичу документацію із землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 
господарства площею 1,9996 га, кадастровий номер 4820680500:01:000:0583, в межах 
Добренського старостинського округу, Баштанського району, Миколаївської області та 
передати дану земельну ділянку йому у власність.» 

 

«- Затвердити ЛЕХУ Петру Станіславовичу документацію із землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 
господарства площею 1,8000 га, кадастровий номер 4820680500:04:000:0656, в межах 
Добренського старостинського округу, Баштанського району, Миколаївської області та 
передати дану земельну ділянку йому у власність.» 

 

Головуючий на сесії міський голова поставив на голосування: 
 

Голосування за проект рішення за основу: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

 

Голосування за поправки: 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

 

Голосування за проект рішення в цілому:  



Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 22 додається) 
 

28. СЛУХАЛИ:  
Про відмову в наданні дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки в оренду для ведення городництва. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 

що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами було рекомендовано внести поправки до проекту рішення, а саме: доповнити 
проект рішення пунктами наступного змісту: 
 

« - Відмовити НІКОЛАЄВІЙ Ользі Харлампіївні в наданні дозволу на розробку проєкту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду терміном на 7 років для 
ведення городництва площею до 0,30 га, по вул. Грушевського, 19, в межах села 
Новогорожене, Баштанського району, Миколаївської області. 
 

- Відмовити НІКОЛАЄВУ Андрію Анатолійовичу в наданні дозволу на розробку 
проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду терміном на 7 років 
для ведення городництва площею до 0,30 га, по вул. Грушевського, 25, в межах села 
Новогорожене, Баштанського району, Миколаївської області. 

 

- Відмовити НІКОЛАЄВУ Анатолію Андрійовичу в наданні дозволу на розробку 
проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду терміном на 7 років 
для ведення городництва площею до 0,55 га, по вул. Грушевського, 29 та 31, в межах села 
Новогорожене, Баштанського району, Миколаївської області.» 

 
Окрім того, було доручено земельному відділу направити заявникам листи щодо 

надання інформації стосовно власників нерухомого майна за вказаними в заявах 
адресами.  

  

Головуючий на сесії міський голова поставив на голосування: 
 

Голосування за проект рішення за основу: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

 

Голосування за поправки: 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

 

Голосування за проект рішення в цілому:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 23  додається) 
 

 

 



29. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 27 травня 2021 року № 17 «Про дозвіл 
на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки в оренду». 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами не було досягнуто згоди щодо  внесення змін до рішень та задоволення заяв 
СТОВ «Світоч».  

Запропоновано запросити до участі у сесії керівника СТОВ «Світоч» з метою 
надання роз'яснень  та прийняття остаточного рішення.  
 

ВИСТУПИЛИ: 
Олександр ЯКИМЕНКО, директор СТОВ «Світоч», який проінформував депутатів, що 
збільшення площі викликане тим, що бюро технічної інвентаризації було перероблено 
технічну документацію на приміщення в результаті поділу комплексу на окремі об'єкти.  
 
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 1, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 24  додається) 
 

30. СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки (паю) в натурі (на місцевості). 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 25  додається) 
 

31. СЛУХАЛИ:  
Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 

що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами було рекомендовано внести поправки до проекту рішення, а саме: доповнити 
проект рішення наступними пунктами: 

 

«- Відмовити ТАРАСЕВИЧУ Олександру Ігоровичу в частині надання дозволу на 
розробку проєкту землеустрою щодо відведення  земельної ділянки у власність для 
ведення особистого селянського господарства площею до 0,1870 га, в межах  
Добренського старостинського округу, Баштанського району, Миколаївської області у 
зв’язку з  невідповідністю місця розташування об’єкта вимогам законів, прийнятих 
відповідно до них нормативно-правових актів, генеральних планів населених пунктів та 



іншої містобудівної документації, схем землеустрою і техніко-економічних обґрунтувань 
використання та охорони земель адміністративно-територіальних одиниць, проектів 
землеустрою щодо впорядкування територій населених пунктів, затверджених у 
встановленому законом порядку. 
 

«- Відмовити ДОМУЩЕЙ Ользі Леонтіївні в частині надання дозволу на розробку 
проєкту землеустрою щодо відведення  земельної ділянки у власність для ведення 
особистого селянського господарства площею до 2,00 га, в межах  Пісківського 
старостинського округу, Баштанського району, Миколаївської області у зв’язку з 
відсутністю погодження землекористувача (перебуває у користуванні інших осіб).»  

 
Головуючий на сесії міський голова поставив на голосування: 
 

Голосування за проект рішення за основу: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 1, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -4 

 

Голосування за поправки: 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -5 

 

Голосування за проект рішення в цілому:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -4 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 26  додається) 
 

32. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Депутат міської ради Володимир ОНИЩУК заявив про виникнення в нього 
конфлікту інтересів, участі в обговоренні та прийнятті рішення він не братиме.  
 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 27  додається) 
 

33. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність для ведення особистого селянського господарства учасникам бойових дій. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 28  додається) 
 

 



34. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 29 квітня 2021 року № 45 «Про 
надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства». 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ звернув увагу 
депутатів, що дане рішення приймається не менше як двома третинами голосів 
депутатів від загального складу ради. 
 
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 29 додається) 
 

35. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність для ведення особистого селянського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Депутат міської ради Дмитро ЛУПІН заявив про виникнення в нього конфлікту 
інтересів, участі в обговоренні та прийнятті рішення він не братиме.  
 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 30  додається) 
 

36. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку технічної документації з землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 31  додається) 
 

37. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки в 
оренду. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що в ході обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутатами було 
доручено запросити до участі у сесії заявників Баштанську РССТ, ОПЕНЧУКА 



Олександра Анатолійовича,  МЕЛЬНИК Аллу Василівну, МЕЛЬНИК Вікторію 
Олександрівну з метою уточнення площ земельних ділянок, указаних в заявах.  
 
ВИСТУПИЛИ: 
Оксана ХОДИРЄВА, представник МЕЛЬНИК Алли Василівни, МЕЛЬНИК Вікторії 
Олександрівни, яка проінформувала депутатів міської ради, що під час написання заяви 
про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо надання земельної ділянки в оренду за 
адресами: вул. Полтавська, 5, приміщення 1,  вул. Полтавська, 5, приміщення 2 було 
допущено помилку у вказанні площі земельної ділянки. Попросила внести зміни до площі 
земельної ділянки в пунктах 3, 4  проекту рішення  на «до 0,0100». 
 
Головуючий на сесії міський голова поставив на голосування: 
 

Голосування за проект рішення за основу: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

 

Голосування за поправку щодо внесення змін до пунктів 3,4 проекту рішення в частині 
зміни площі з 0,1000 на 0,0100 га: 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

 

Голосування за проект рішення в цілому:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 32  додається) 
 

38. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 
оренду. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 

що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій за 
участі представників ТОВ ВК «Прометей» депутатами були висловлені зауваження щодо 
відмови керівництва компанії сплачувати збитки за самовільне використання земельних 
ділянок загальною площею 29,77 га для ведення товарного сільськогосподарського 
виробництва за період 2019-2020 роки у розмірі 109298,06 грн. та відмови від співпраці.  

Після чого представники компанії заявили про готовність сплати нарахованих 
збитків.  

В ході обговорення депутатами було запропоновано ставити на голосування проект 
рішення наступним чином: за основу, за пункти 1-4,8, і за пункти 5-7, 9-11.  

 

Головуючий на сесії міський голова поставив на голосування: 
 

Голосування за проект рішення за основу: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 1, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -2 

 

Голосування за підтримку пунктів 1-4, 8 проекту рішення: 



Підсумки голосування:  
«ЗА» - 0, «ПРОТИ» - 1, «УТРИМАЛИСЬ» -21, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

 

Голосування за підтримку пунктів  5-7, 9-11 проекту рішення: 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

 

Голосування за проект рішення в цілому:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 33  додається) 
 

39. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 
оренду під городництво. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами було запропоновано виключити з проекту рішення пункти 1-3 щодо надання 
дозволів на розробку проєктів землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду 
під городництво громадянам НІКОЛАЄВІЙ Ользі Харлампіївні,  НІКОЛАЄВУ Андрію 
Анатолійовичу та  НІКОЛАЄВУ Анатолію Андрійовичу.  

 

Окрім того, депутатами було погоджено внесення до проекту рішення пунктів 
наступного змісту: 

« - Дозволити ПІСКОВЦЮ Віктору Григоровичу розробку проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки в оренду терміном на 7 років для ведення 
городництва площею до 0,4 га, за межами села Костянтинівка, Баштанського району, 
Миколаївської області. 
- Дозволити ФЕДОРКУ Степану Михайловичу розробку проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду терміном на 7 років для ведення городництва 
площею до 0,3 га, за межами села Христофорівка, Баштанського району, Миколаївської 
області. 
- Дозволити КОЛЕСНІЧЕНКУ Андрію Вікторовичу розробку проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду терміном на 7 років для ведення 
городництва площею до 0,6 га, за межами села Костянтинівка, Баштанського району, 
Миколаївської області. 
- Дозволити ГОДУНУ Сергію Петровичу розробку проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду терміном на 7 років для ведення городництва 
площею до 0,5 га, за межами села Костянтинівка, Баштанського району, Миколаївської 
області. 
- Дозволити ОЗЕРОВУ Івану Миколайовичу розробку проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду терміном на 7 років для ведення городництва 
площею до 0,6 га, за межами села Костянтинівка, Баштанського району, Миколаївської 
області. 
- Дозволити ТРИГУБУ Олександру Миколайовичу розробку проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду терміном на 7 років для ведення 



городництва площею до 0,6 га, за межами села Костянтинівка, Баштанського району, 
Миколаївської області.» 

 

Головуючий на сесії міський голова поставив на голосування: 
 

Голосування за проект рішення за основу: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

 

Голосування за поправку щодо виключення з проекту рішення пунктів 1-3: 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

 

Голосування за поправку щодо доповнення проекту рішення додатковими  пунктами: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

 

Голосування за проект рішення в цілому:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 34  додається) 
 

40. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки у 
власність для ведення садівництва. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 

що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами було погоджено доповнення проекту рішення пунктами наступного змісту: 

«-   Надати дозвіл БОЙЧЕНКУ Євгену Миколайовичу на розробку проєкту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки, для ведення індивідуального 
садівництва,  загальною площею до 0,1000 га, на території Христофорівського 
старостинського округу, с. Христофорівка, вул. 1 Травня, 38. 
- Надати дозвіл ТИЦЬ Світлані Степанівні на розробку проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки, для ведення індивідуального садівництва,  загальною 
площею до 0,1200 га, на території Христофорівського старостинського округу, с. 
Христофорівка, вул. Приінгульська.» 

 

Головуючий на сесії міський голова поставив на голосування: 
 

Голосування за проект рішення за основу: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

 

Голосування за поправки: 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

 

Голосування за проект рішення в цілому:  



Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 35  додається) 
 

41. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення товарного 
сільськогосподарського виробництва. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ звернув  увагу 
депутатів, що дане рішення приймається не менше як двома третинами голосів 
депутатів від загального складу ради. 
 
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 36  додається) 
 

42. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження ринкової вартості та продаж земельної ділянки громадянину 
Геракову О.В.. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами було запропоновано виключити  з проекту рішення пункт 6 наступного 
змісту: 

«6. Припинити дію договору оренди земельної ділянки площею 0,4500 га за 
кадастровим номером 4820610100:04:052:0007 до моменту набуття права власності на 
вказану земельну ділянку.» 

 
ВИСТУПИЛИ:  
Олександр ГОРБЕНКО, депутат міської ради, який проінформував, що відповідно 
пункту 7 статті 130 Земельного Кодексу України продаж земельних ділянок 
сільськогосподарського призначення державної і комунальної власності забороняється. 
Земельна ділянка, передбачена для продажу в даному проекті рішення, має цільове 
призначення 01.13 – для іншого сільськогосподарського призначення, а отже для її 
продажу необхідно спочатку змінити цільове призначення. Наголосив на тому, що 
депутатський корпус не має права приймати це рішення, так як воно буде незаконним.  
 

Голосування за проект рішення в цілому:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 0, «ПРОТИ» - 17, «УТРИМАЛИСЬ» -5, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення не прийнято) 

 

 

 



43. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження ринкової вартості та продаж земельної ділянки громадянці 
Сухарь Н.К. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
Депутат міської ради Володимир СУХАРЬ  заявив про виникнення в нього 

конфлікту інтересів, участі в обговоренні та прийнятті рішення він не братиме.  
 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами було запропоновано виключити  з проекту рішення пункт 6 наступного 
змісту: 

«6. Припинити дію договору оренди земельної ділянки площею 0,0449 га за 
кадастровим номером 4820610100:01:045:0077 до моменту набуття права власності на 
вказану земельну ділянку.» 

 
Головуючий на сесії міський голова поставив на голосування: 
 

Голосування за проект рішення за основу: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

 

Голосування за поправку: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -3 

 

Голосування за проект рішення в цілому:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 37 додається) 
 

44. СЛУХАЛИ:  
Про погодження технічної документації. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій за 
участі  представників НЕК «Укренерго» депутатами було запропоновано доповнити 
пункти 2,4,6,7 проекту рішення текстом наступного змісту: 

«із обов'язковим зазначенням відшкодування збитків власнику або 
користувачу земельної ділянки за наявності» 

 
Головуючий на сесії міський голова поставив на голосування: 
 

Голосування за проект рішення за основу: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

 



Голосування за поправку: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

 

Голосування за проект рішення в цілому:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 38  додається) 
 

45. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою по відведенню земельної ділянки в 
постійне користування. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 39  додається) 
 

46. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ звернув увагу 
депутатів, що дане рішення приймається не менше як двома третинами голосів 
депутатів від загального складу ради. 

 

Депутат міської ради Олександр ГОРБЕНКО  заявив про виникнення в нього 
конфлікту інтересів, участі в обговоренні та прийнятті рішення він не братиме.  

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами було погоджено внесення до проекту рішення поправок та доповнення його 
пунктами наступного змісту:  

 

«-  Затвердити проєкт землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність  
ДАНКЕВИЧУ Володимиру Миколайовичу загальною площею 0,0030 га, кадастровий номер 
4820610100:03:054:0032, для будівництва і обслуговування гаражу по вул. Ювілейна, 97а 
гараж № 8,  м. Баштанка, Баштанський район Миколаївська область, і передати 
вищезазначену земельну ділянку йому в приватну власність. 
 

  - Затвердити проєкт землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність  
КОВАЛЕВСЬКІЙ Ользі Станіславівні загальною площею 0,0030 га, кадастровий номер 
4820610100:01:010:0014, для будівництва і обслуговування гаражу по вул. Полтавська, 45а 
гараж 49,  м. Баштанка, Баштанський район Миколаївська область, і передати 

вищезазначену земельну ділянку їй в приватну власність. 
   



- Затвердити проєкт землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність  
КОВАЛЕВСЬКОМУ Станіславу Йосиповичу загальною площею 0,0030 га, кадастровий 
номер 4820610100:01:010:0015, для будівництва і обслуговування гаражу по вул. 
Полтавська, 45а гараж 50,  м. Баштанка, Баштанський район Миколаївська область, і 
передати вищезазначену земельну ділянку йому в приватну власність. 
   

- Затвердити проєкт землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність  
МУХІНІЙ Галині Олександрівні загальною площею 0,0026 га, кадастровий номер 
4820610100:01:050:0036, для будівництва і обслуговування гаражу по вул. Полтавська, 
35а/121 49,  м. Баштанка, Баштанський район Миколаївська область, і передати 
вищезазначену земельну ділянку їй в приватну власність.» 
 
Головуючий на сесії міський голова поставив на голосування: 
 

Голосування за проект рішення за основу: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -3 

 

Голосування за поправки: 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

 

Голосування за проект рішення в цілому:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 40  додається) 
 
47. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність в розмірі земельної частки (паю) для ведення фермерського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ звернув увагу 
депутатів, що дане рішення приймається не менше як двома третинами голосів 
депутатів від загального складу ради. 
 
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 41  додається) 
 

48. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо поділу земельної 
ділянки. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 



ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 42  додається) 
 

49. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність для ведення особистого селянського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ звернув увагу 
депутатів, що дане рішення приймається не менше як двома третинами голосів 
депутатів від загального складу ради. 
 
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 43  додається) 
 

50. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ заявив про 
виникнення в нього конфлікту інтересів,  участі в прийнятті рішення він не брав. 

 

Депутат міської ради Петро ЖИГАЛКІН  заявив про виникнення в нього 
конфлікту інтересів, участі в обговоренні та прийнятті рішення він не братиме.  

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами було погоджено внесення до проекту рішення поправок та доповнення його 
пунктами наступного змісту:  

 

-  Надати дозвіл ШЕВЧИШИНУ Олександру Миколайовичу замовити в 
землевпорядній організації виготовлення проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування гаражу площею до 
0,0100 га,  із земель комунальної власності по вул. Реца, 1-а гар №82 м Баштанка. 

 

-   Надати дозвіл ОЛІЙНИК Світлані Анатоліївні замовити в землевпорядній 
організації виготовлення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність для будівництва та обслуговування гаражу площею до 0,0100 га,  із земель 
комунальної власності по вул. Миколи Василенка (Горького), 2-а гараж №5,  м Баштанка. 

 

-   Надати дозвіл ЛІТВІНОВІЙ Ніні Анатоліївні замовити в землевпорядній 
організації виготовлення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність для будівництва та обслуговування гаражу площею до 0,0100 га,  із земель 
комунальної власності по вул. Яновського 1-а гараж №2,  м Баштанка. 

 



-   Надати дозвіл НОВІКОВІЙ Вірі Анатоліївні замовити в землевпорядній 
організації виготовлення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність для будівництва та обслуговування гаражу площею до 0,0100 га,  із земель 
комунальної власності по вул. Полтавська, 35-а гараж №7,  м Баштанка. 

 

-   Надати дозвіл ГУСЕВУ Анатолію Олександровичу замовити в 
землевпорядній організації виготовлення проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування гаражу площею до 
0,0100 га,  із земель комунальної власності по вул. Квітнева (Енгельса), 36 гараж №7,  м 
Баштанка. 
 
Головуючий на сесії міський голова поставив на голосування: 
 

Голосування за проект рішення за основу: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -2 

 

Голосування за поправки: 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -2 

 

Голосування за проект рішення в цілому:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 44  додається) 
 

51. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ звернув увагу 
депутатів, що дане рішення приймається не менше як двома третинами голосів 
депутатів від загального складу ради. 
 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами було погоджено внесення до проекту рішення поправок та доповнення його 
пунктами наступного змісту:  

 

- Затвердити технічну документацію із землеустрою щодо встановлення в натурі (на 
місцевості) меж земельної ділянки БРИЦЬКОМУ Анатолію Вікторовичу загальною 
площею 0,1000 га, кадастровий номер 4820610100:04:023:0026, для будівництва та 
обслуговування житлового будинку та господарських споруд по вул. Українська, 108, м. 
Баштанка, Баштанського району, Миколаївська область, і передати вищезазначену 
земельну ділянку йому в приватну власність. 
 

-  Затвердити технічну документацію із землеустрою щодо встановлення в натурі (на 
місцевості) меж земельної ділянки ПРИСТАЙКУ Михайлу Петровичу загальною площею 
0,1000 га, кадастровий номер 4820610100:03:013:0004, для будівництва та 



обслуговування житлового будинку та господарських споруд по вул. Енергетиків, 20, м. 
Баштанка, Баштанського району, Миколаївська область, і передати вищезазначену 
земельну ділянку йому в приватну власність. 
 

-  Затвердити технічну документацію із землеустрою щодо встановлення в натурі (на 
місцевості) меж земельної ділянки ПОВОД Тетяні Вікторівні загальною площею 0,0915 
га, кадастровий номер 4820610100:03:006:0012, для будівництва та обслуговування 
житлового будинку та господарських споруд по вул. Соборна, 62, м. Баштанка, 
Баштанського району, Миколаївська область, і передати вищезазначену земельну ділянку 
їй в приватну власність. 
 

-  Затвердити технічну документацію із землеустрою щодо встановлення в натурі (на 
місцевості) меж земельної ділянки ГОРДІЄНКО Олені Іванівні загальною площею 0,0618 
га, кадастровий номер 4820610100:04:028:0008, для будівництва та обслуговування 
житлового будинку та господарських споруд по вул. Гагаріна, 90, м. Баштанка, 
Баштанського району, Миколаївська область, і передати вищезазначену земельну ділянку 
їй в приватну власність. 

 

Головуючий на сесії міський голова поставив на голосування: 
 

Голосування за проект рішення за основу: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

 

Голосування за поправки: 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

 

Голосування за проект рішення в цілому:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 45  додається) 
 

52. СЛУХАЛИ:  
Про надання згоди на передачу земельної ділянки в суборенду. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, 
що в ході обговорення проекту рішення на спільному засіданні постійних комісій 
депутатами та у зв'язку з надходженням додаткових заяв пропонується внесення до 
проекту рішення поправок та доповнення його пунктами наступного змісту:  
 
- Надати згоду ГО СВК «Ласуня» Баштанської міської ради, Баштанського району, 

Миколаївської області на передачу в суборенду земельної ділянки площею 106,7981 га, 
кадастровий номер 4820686500:01:000:0687 без зміни цільового призначення, яка 
перебуває в орендному користуванні ГО СВК «Ласуня» на території Явкинського 
старостинського округу, Баштанського району, Миколаївської області на підставі 
договору оренди землі від 21 грудня 2007 року.  

 

- Надати згоду ГО СВК «Ласуня» Баштанської міської ради, Баштанського району, 
Миколаївської області на передачу в суборенду земельної ділянки площею 63,7003 га, 



кадастровий номер 4820686500:04:000:0254 без зміни цільового призначення, яка 
перебуває в орендному користуванні ГО СВК «Ласуня» на території Явкинського 
старостинського округу, Баштанського району, Миколаївської області на підставі 
договору оренди землі від 21 грудня 2007 року.  
 

Зазначив, що депутатами не було одноголосно підтримано даний проект рішення, у 
зв'язку з виявленими зареєстрованими діючими договорами суборенди.  

  

ВИСТУПИЛИ: 
Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних відносин та охорони 
навколишнього середовища, який проінформував депутатів про те, що до міської ради 
надійшов лист від ГУ Держгеокадастру у Миколаївській області стосовно того, що 
частина земельних ділянок, які перебувають в оренді в СВК «Мілка» та «Ласуня» 
передані в суборенду для сінокосіння, випасання худоби та вирощування кормів. Право 
суборенди зареєстроване у Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно. В листі 
зазначено, що з боку СВК було допущено порушення договорів оренди землі, які надають 

Орендареві право надання орендованої земельної ділянки або її частини  в суборенду без 
зміни цільового призначення на умовах відповідно до чинного законодавства України за 
попередньою письмовою згодою Орендодавця.  
 

Олександр БЕРЕГОВИЙ, міський голова, який наголосив на тому, що СВК «Мілка» та 
«Ласуня» звернулись з клопотаннями до міської ради саме з метою приведення у 
відповідність до вимог чинного законодавства договорів суборенди земельних ділянок та 
отримання письмової згоди міської ради як орендодавця.  
 

Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради, який наголосив на тому, що якщо договори 
суборенди зареєстровані в установленому порядку, то міська рада наразі не має права 
приймати рішення щодо надання згоди на передачу земельної ділянки в суборенду. 
Розглядати звернення СВК можна буде лише після розірвання договорів суборенди або їх 
оскарження в судовому порядку. Окрім того, наголосив на необхідності проведення 
засідання погоджувальної ради із запрошенням голів спілок власників корів з метою 
врегулювання питання використання орендованих земельних ділянок та передачі їх в 
суборенду.  
 

Олександр ГОРБЕНКО,  депутат міської ради, який наголосив на необхідності 
проведення аналізу та перевірки використання земельних ділянок за цільовим 
призначенням, а також на необхідності вжиття заходів щодо приведення у відповідність 
цільового призначення та використання ділянок. 
 

Головуючий на сесії міський голова поставив на голосування: 
 

Голосування за проект рішення за основу: 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 13, «ПРОТИ» - 3, «УТРИМАЛИСЬ» -4, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -2 

 

ВИРІШИЛИ:      (рішення не прийнято) 

 

53. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації 
земельних ділянок комунальної власності. 



Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 1, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 46  додається) 
 

54. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проекту землеустрою відведення земельної ділянки в постійне 
користування.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 47  додається) 
 

55. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 30.07.2020 року №42 «Про 
затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність». 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ звернув увагу 
депутатів, що дане рішення приймається не менше як двома третинами голосів 
депутатів від загального складу ради. 
 
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 48  додається) 
 

56. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність для ведення садівництва. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Депутат міської ради Петро ЖИГАЛКІН  заявив про виникнення в нього 
конфлікту інтересів, участі в обговоренні та прийнятті рішення він не братиме.  

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ звернув увагу 
депутатів, що дане рішення приймається не менше як двома третинами голосів 
депутатів від загального складу ради. 
 
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 49  додається) 
 



57. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 29 квітня 2021 року № 50 «Про 
затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність». 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр звернув увагу депутатів, що дане 
рішення приймається не менше як двома третинами голосів депутатів від загального 
складу ради. 
 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 50  додається) 
 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, 
що проекти рішень порядку денного дванадцятої сесії міської ради восьмого  скликання, 
що винесено на розгляд депутатів було  розглянуто та  затверджено. Після чого надав 
депутатам час для внесення зауважень, пропозицій чи виступів.  
 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, оголосив про 
закриття  сесії.  

 

(Лунає Державний гімн України) 
 

 

Міський голова                                                                              Олександр БЕРЕГОВИЙ 

 

 

 

Протокол вела: начальник 

відділу  організаційно- кадрової 
роботи та контролю                                                                      Юлія ГЛАДКА                                

 

 

 

 

 


